
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice, z.s.

2.11. 2015

Schůze zahájena v 17:01 hod.

1) Prezence
a) Přítomni : Vlk, Vrána, Mgr. Gracík, Feistmantl, Koch, Seifried, Ing. Procházka - DK, 

Zdeněk Vojáček - RS 
b) Omluveni : Ing. Mareš, Košta, Mgr. Stejskal

2) Seznámení     s     programem     schůze

3) Odeslaná     pošta

4) Došlá     pošta
a) MÚ Strakonice, OŽP – závazné stanovisko k odstranění nánosů Otava, lokalita Podskalí
b) ČRS, JčÚS Č.B. – formuláře, materiály a pokyny k prověrkám
c) Odvolání k udělenému trestu – p. Kubař
d) MÚ Strakonice OŽP – povolení k nakládání s vodami, Otava, Čejetice
e) fa Krajské školní hospodářství – 1321,- Kč za dopravu, fa MK Oil – 6422,- Kč za PHM
f) ČRS, Rada – zadržené povolenky

5) Usnesení
a) Projednány a schváleny odměny za práci ve prospěch organizace, úklid kanceláře, mzda 

zaměstnance za měsíc říjen 2015.
b) Vedoucí RS p. Vojáček – připravenost k prověrkám, individuální účast po dohodě s

p. Keprem
c) Příprava a prezentace vánočního prodeje ryb. Plakáty budou řešeny vlastními silami, inzerce

v ČP servisu je zajištěna, výbor se shodl na zvětšení plochy inzerátu z 1/4 na 1/3 strany.
d) Na základě informací ohledně administrativních těžkostí spojených se získáním dotace na 

vybavení způsobených chybami firmy TZ Grants s.r.o. byl p. Koch pověřen jednáním slevě.
e) Pro zajištění činnosti kroužků byla uzavřena smlouva o pronájmu tělocvičny ZŠ na 

Jezárkách. Mgr. Gracík zpracuje a podá žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu Města 
Strakonice na úhradu nájemného.

f) Mgr. Gracík upozornil na vysušení části koryta v souvislosti s opravou jezu  ř.km 10,600, 
Volyňka, k.ú. Mutěnice a s tím spojenou škodou na rybí obsádce. Budou provedena opatření.

g) p. Vlk seznámil výbor se silně zabahněným stavem dna rybníka Sedlo což negativně 
ovlivnilo hladký průběh výlovu. Budou osloveny nejméně 3 firmy pro vypracovaní cenové 
nabídky na odbahnění.

h) p. Vlk prezentoval jednání krajské konference. 
i) Výbor projednal odvolání p. Kubaře k výši uděleného trestu, usnesl se na zamítavém 

stanovisku a potvrdil udělený trest v plném rozsahu.
j) V rámci příprav opravy  Měchurovského rybníka se ve čtvrtek 5.11 od 16:00 hod. uskuteční 

se schůzka s projektantkou.
k) Proběhlo jednání s paní Pavlíčkovou o pojištění členů MO, dětí v kroužcích a na táborech. 

Současný stav pojištění pod hlavičkou ČRS je nedostatečný a nevyhovující. 

6) Úkoly
a) Žádost o poskytnutí dotace na úhradu nájemného za tělocvičnu – Mgr. Gracík
b) Zajištění plakátů pro vánoční prodej a inzerce v ČP servisu – Vrána
c) Zajištění mobilní toalety pro vánoční prodej – Vrána
d) Urgence změny nájemní smlouvy na vývěsku u kostela sv.Markéty – Koch



e) Jednání s firmou TZ Grants s.r.o.  – Koch

7) Příští     schůze     výboru    7.12. 2015 od 17:00 hod. v kanceláři.

Schůze ukončena v 19:32 hod.
                                                                                                                         zapsal Petr Vrána

schválil Martin Vlk


